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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan kívánja orvosolni a hazai élelmiszeripar válságos helyzetét? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyar agrárium, azon belül az élelmiszeripar válságos helyzete már a külföld i
szakemberek számára is nyilvánvaló . Egy, az ENSZ Ipari Fejlesztési Szervezete
koordinálásával készült elemzés szerint a kelet-közép európai térségben az élelmiszeripa r
területén Magyarország sereghajtóvá vált, dacára kit űnő adottságainak.

Az Európai Bizottság által finanszírozott elemzés elkészítésében hazánk mellet t
Csehország, Szlovákia, Románia, Bulgária és Horvátország több száz agrárszakért őj e
dolgozott . Az elemzés külön kiemeli, hogy a hajdan az élelmiszeriparára okkal büszk e
Magyarország termelése évek óta csökken . A szakértők rámutattak arra is, hogy a magyar
élelmiszereknek csökkent a belföldi piacból való részesedése, gyorsan növekedett az import ,
és teret veszített a kivitel .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól : Hogyan kívánja orvosolni a hazai élelmiszeripar válságo s
helyzetét?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . február 10 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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